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§ 35 Protokollsjusterare  
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Nämnden utser protokollsjusterare som jämte ordförande justerar protokollet 
samt datum för justering. 

Förslag till beslut 
1. Markus Allard (ÖrP) utses till justerare med Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) som ersättare  

2.  Protokollet justeras 2024-03-25 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. Markus Allard (ÖrP) utses till justerare med Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) som ersättare  

2. Protokollet justeras 2024-03-25 

§ 36 Anmälan av övriga frågor och Godkännande av 
ärendelista 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Ordförande ger nämnden möjlighet att anmäla övriga ärenden till ärendelistan. 

-Susanne Lindholm Henningsson (KD) anmäler ett initiativ om paket för fler 
sökande till yrkesprogram. Initiativet läggs till ärendelistan ärende 19 (§ 53). 

- Gunilla Werme (L) anmäler övrig fråga om lunchpriser och verksamhet på 
restaurangen på Campus Risbergska. Den övriga frågan läggs till ärendelistan 
ärende 20 (§ 54). 

- Christer Johansson (SD) anmäler övrig fråga om sprida goda exempel 
skolpedagogik. Den övriga frågan läggs till ärendelistan ärende 21 (§ 55). 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

- Ärendelistan godkänns 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

- Ärendelistan godkänns 
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§ 37 Anmälan av jäv  
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Ordförande ber de samlade ledamöterna att föranmäla eventuella 
jävssituationer i samband med behandling av ärenden vid dagens sammanträde. 

Ingen anmäler jäv.  

§ 39 Lokala riktlinjer  
Ärendenummer: Gya 575/2023 
Handläggare: Carin Westmark, Carolin Skog, Sofia Särnholm 

Ärendebeskrivning 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutade 2023-06-23 § 142 att ge 
gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen i uppdrag att göra en översyn av 
lokala riktlinjer inom ekonomiskt bistånd. 

Syftet med översynen är att undersöka om det finns ett behov av att ha de 
lokala riktlinjerna och Örebronormen kvar eller inte, med mål om att 
eftersträva en likhetsprincip med riket i de fall där det inte finns behov av en 
lokal differens. 

Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen har ett 30-tal antagna lokala 
riktlinjer som återfinns i förvaltningens egen handbok för ekonomiskt bistånd. 
Handboken används som stöd vid bedömning av rätten till ekonomiskt 
bistånd. De flesta riktlinjerna är antagna i en tid när det saknades nationellt 
stöd. 

Socialstyrelsen tillhanda håller numera allmänna råd om ekonomiskt bistånd 
(SOSFS 2013:1) samt en handbok för socialtjänsten som är ett stöd för arbetet 
inom verksamhetsområdet ekonomiskt bistånd samt ett komplement till de 
allmänna råden. Syftet med handboken är att förtydliga lagstiftningen och 
underlätta den praktiska tillämpningen av socialtjänstlagen för dem som arbetar 
med ekonomiskt bistånd. 

Behovet av de lokala riktlinjerna har således förändrats över tid, vilket är 
anledning till att verksamheten nu ser ett behov av att genomföra en översyn 
av de lokala riktlinjerna.  

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse daterad 2024-03-04 
- Uppdragsdirektiv. Översyn av lokala riktlinjer inom ekonomiskt bistånd Del 2 
av 2 
- Presentation uppdragsdirektiv del 2  

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 
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-Ärendet anses berett. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Ärendet anses berett. 

§ 40 Valärende Forum för Samråd  
Ärendenummer: Gya 189/2024 
Handläggare: Maria Viduss 

Ärendebeskrivning 
Forum för samråd finns vid samtliga kommunala gymnasieskolor och 
vuxenutbildningen i Örebro kommun; Karolinska gymnasiet, 
Rudbecksgymnasiet, Tullängsgymnasiet, Virginska gymnasiet och Campus 
Risbergska. Forum för samråd är ett forum där eleverna på skolorna får 
inflytande och där elevernas åsikter tas tillvara. Forumet består av 
elevrepresentanter, representanter från lärare och skolledning samt sex (6) 
utsedda politiker från Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden. Politikerna 
representerar i detta forum huvudmannen för utbildningen.  

Kommunfullmäktige har valt in Lars-Göran Hildor (V) som ordinarie ledamot 
i Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden. Mats Dalsbro (V) som är ersättare i 
nämnden är i dagsläget utsedd till Forum för Samråd Campus Risbergska. För 
att byta ut Mats Dalsbro mot Lars-Göran Hildor i Forum för samråd Campus 
Risbergska behöver Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden entlediga Mats 
Dalsbro (V) och utser Lars-Göran Hildor (V). 

Förslag till beslut 
1. entlediga Mats Dalsbro (V) från Forum för samråd Campus Risbergska  

2. utse Lars-Göran Hildor (V) till Forum för samråd Campus Risbergska  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. entlediga Mats Dalsbro (V) från Forum för samråd Campus Risbergska 

2. utse Lars-Göran Hildor (V) till Forum för samråd Campus Risbergska  

§ 41 Ekonomisk uppföljning 
Ärendenummer: Gya 258/2024 
Handläggare: Annika Ramberg 

Ärendebeskrivning 
Nämnden får på sammanträdet information gällande ekonomisk uppföljning i 
en ekonomisk månadsrapport. Rapporten innehåller ekonomiskt utfall samt en 
översiktlig analys av utfallet. 
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Månadsrapporten sammanställs för att ge nämnden aktuell ekonomisk 
information under året och är ett komplement till delårs- och årsrapporterna 
där grundligare analys av utfallet samt hur det påverkar prognosen för helåret 
upprättas. 

Beslutsunderlag 
- Månadsrapport ekonomisk uppföljning februari 2024 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 42 Initiativ från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) 
om mer insyn i friskolornas verksamhet och resultat 
Ärendenummer: Gya 182/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gunilla Werme (L) och Lewi Rönnberg (L) har den 12 februari 2024 lämnat in 
ett initiativ som syftar till att få mer insyn i de fristående gymnasieskolornas 
resultat. 

Som argument till varför det föreligger ett sådant behov lyfter författarna det 
faktum att även om de fristående skolorna inte ingår i gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämndens ansvarsområde så finansieras de fristående skolornas 
verksamhet av nämndens budget. Detta föranleder ett ökat behov av 
transparens.  

Därför vill Liberalerna 

att: De fristående gymnasieskolornas betygsstatistik skall redovisas för 
gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 

att: Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden skall starta igång ett projekt för 
att få mer insyn i de fristående gymnasieskolorna. 

Det finns inga formella hinder att redovisa de fristående skolornas 
betygsstatistik. Det är däremot är det viktigt att poängtera att redovisningen 
inte medför några möjligheter eller rättigheter för nämnden att göra 
påpekanden eller begära förändringar i den fristående verksamheten (prop 
2013/14:112). 

Gällande insynsfrågan lägeskommunens insynsmöjligheter ytterst begränsade. 
Det är således inte lämpligt att ”starta igång ett projekt för att få mer insyn”. 



ÖREBRO Protokoll  
 

  7 (17) 
 

De begränsade möjligheterna till insyn framgår i den beslutade riktlinjen för 
samverkan och insyn, där framgår även hur nämnden förhåller sig till 
insynsfrågan. Sammanfattningsvis sträcker sig mandatet endast till sådan insyn 
som innebär att kommunen får information om den utbildning som de 
fristående skolorna bedriver och planerar för att kommunen i sin tur ska kunna 
planera sin egna skolverksamhet. 

Beslutsunderlag 
- Ordförandes skrivelse daterad 2024-03-11 
-Initiativ från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) om mer insyn i 
friskolornas verksamhet och resultat 
- Riktlinje för samverkan och insyn - kommunens relation till fristående 
gymnasieverksamheter (Gya 526/2023) 

Förslag till beslut 
Ordförandes förslag till Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden: 

1. Ledamotsinitiativets första yrkande avslås. 

2. Ledamotsinitiativets andra yrkande avslås. 

Yrkande 
Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar bifall till ordförandes förslag.  

Markus Allard (ÖrP), Susanne Lindholm Henningsson (KD), Jan Murman 
(SD) och Gunilla Werme (L) yrkar bifall till initiativet. 

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det finns två förslag 
till beslut, det vill säga Ordförandes förslag respektive Markus Allard (ÖrP) 
med fleras yrkande.  

Ordförande föreslår en propositionsordning där ordförandes förslag ställs mot 
Markus Allard (ÖrP) med fleras yrkande och finner att Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden godkänner propositionsordningen.  

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

1. Ledamotsinitiativets första yrkande avslås. 

2. Ledamotsinitiativets andra yrkande avslås. 

Reservation 
Markus Allard (ÖrP) reserverar sig till förmån för eget yrkande.  

Susanne Lindholm Henningsson (KD) reserverar sig till förmån för eget 
yrkande.  
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Jan Murman (SD) och Christer Johansson (SD) reserverar sig till förmån för 
Jan Murmans (SD) yrkande.  

Gunilla Werme (L) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

§ 43 Svar på övrig fråga från Gunilla Werme (L) och Levi 
Rönnberg (L) om redovisning av ogiltig frånvaro inom 
gymnasiet, Komvux och SFI 
Ärendenummer: Gya 181/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus, Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) har den 12 februari väckt en övrig 
fråga om redovisning av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, Komvux och 
Svenska för invandrare (SFI).  

Frågan avser önskemål om att nämnden får en regelbunden redovisning årligen 
av den ogiltiga frånvaron, även långtidsfrånvaro för gymnasiet och Komvux 
inklusive Svenska för invandrare (SFI).  

Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) och förvaltningsdirektör Nima 
Poushin besvarar frågan. - Arbetet med att främja närvaro samt förebygga och 
åtgärda frånvaro ryms inom ramen för det ordinarie kvalitet- och 
uppföljningsarbetet. Ett av nämndens prioriterade tillsynsområden under 2024 
är också att granska om frånvaroutredningar görs i tillräcklig utsträckning på 
gymnasiet. Uppföljning av frånvaro inom SFI och Komvux ligger inte främst 
på nämndens ansvar förutom när det handlar om klienter med 
försörjningsstöd. Redovisning kommer ske i de ordinarie processerna och inte 
som separat ärende på nämnden.  

Beslutsunderlag 
- Övrig fråga från Gunilla Werme (L) och Levi Rönnberg (L) om redovisning 
av ogiltig frånvaro inom gymnasiet, Komvux och SFI 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltingens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Frågan är besvarad. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad. 

§ 44 Information om nya rutiner för lösenord i Örebro 
kommun 
Ärendenummer: Gya 260/2024 
Handläggare: Anders Ekvall, Niklas Hrvacanin, Shikri Johanen 
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Ärendebeskrivning 
I Örebro kommun har vi sedan den 11 september 2023 nya skarpare regler för 
lösenord för att vi bättre behöver skydda vår digitala information. För 
förtroendevalda kommer lösenordskravet slås på under våren. Det innebär att 
samtliga förtroendevalda innan dess måste ha ett aktivt lösenord samt ha 
registrerat sitt mobiltelefonnummer för multifaktorautentisering (MFA). 

Nämnden får på sammanträdet information om nya rutiner för lösenord i 
Örebro kommun och genomgång av hur man registrerar ett mobilnummer och 
hur man byter eller återställer sitt lösenord. 

Beslutsunderlag 
- Presentation Lösenordshantering förtroendevalda 2024-03-18 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 45 Svar på övrig fråga från Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) om flödet från grundskolan till 
gymnasiet 
Ärendenummer: Gya 178/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus, Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om flödet från 
grundskolan till gymnasiet.  

Frågan avser hur flödet och relationerna mellan grundskolan och gymnasiet 
kan förbättras för att exempelvis gymnasiet ska få tillräckligt med underlag för 
en elev som ska börja på Introduktionsprogrammet (IM). 

Frågeställaren räknar upp ett antal problem exempelvis sekretessregler, 
bristande underlag för samtycke och tidsbrist och frågar hur man arbetar 
strukturellt för att åtgärda problemen. Frågeställaren frågar också om hur lång 
man kommit med förslaget att erbjuda sysselsättning för elever som bedöms 
inte kunna tillgodogöra sig utbildning inom IM. 

Förvaltningsdirektör Nima Poushin svara på frågan. - Det har införts en ny 
rutin under 2023. Bedömningen från Gymnasie- och 
arbetsmarknadsförvaltningen och Förskole- och grundskoleförvaltningen är att 
det inneburit en förbättring. När det gäller IM är arbetet påbörjat sedan en 
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månad tillbaka och nu börjar arbetet med målsättningen att eleverna kommer i 
egen försörjning efter IM.  

Beslutsunderlag 
-Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om flödet från 
grundskolan till gymnasiet 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltingens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Frågan är besvarad. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad. 

§ 46 Svar på övrig fråga från Susanne Lindholm 
Henningsson (KD) om förberedelser på Artificiell Intelligens 
(AI) 
Ärendenummer: Gya 180/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus, Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) väcker en övrig fråga om hur 
förvaltningen förbereder sig på Artificiell Intelligens (AI).  

Frågan avser hur långt förvaltningen kommit för att använda AI, vilken 
potential AI har för att effektivisera, om medarbetarnas kompetensutveckling 
inom AI samt hur utbildningsutbudet i egen regi förbereds för en framtida 
arbetsmarknad under påverkan av AI. 

Förvaltningsdirektör Nima Poushin och ordförande Christopher Hedbom 
Rydaeus svara på frågan. - Förvaltningen använder inte AI i stor utsträckning 
och ligger inte längst framme i detta. Förvaltningen följer utvecklingen, arbetar 
med HR för att rusta inför en framtid där AI har utvecklats än mer och får 
goda exempel från andra kommuners arbete genom SKR. 

Det går inte att förutspå exakt hur AI kommer att förändra arbetsmarknaden i 
framtiden och det är därmed svårt att anpassa utbildningsutbudet utifrån detta. 
Det finns ett värde i att det offentliga tar till sig AI i långsam takt i och med att 
det finns sekretess och lagstiftning att ta hänsyn till.   

Beslutsunderlag 
-Övrig fråga från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om förberedelser på 
Artificiell Intelligens (AI) 
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Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltingens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Frågan är besvarad. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad. 

§ 47 Inriktningsbeslut för kamerabevakning  
Ärendenummer: Gya 261/2024 
Handläggare: Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Användningen av trygghetskameror (som Örebro kommun valt att kalla det) är 
idag betydligt mer utbrett nationellt än för 5–10 år sedan. Det gäller både 
tillståndspliktiga och icke tillståndspliktiga kameror. Tillståndsprocessen har 
förenklats och det finns förslag om förändringar i närtid som ska underlätta 
detta ytterligare. Den stora majoriteten av allmänheten betraktar idag 
användningen av kameror som ett legitimt verktyg för att förebygga och utreda 
brott med syftet att skapa tryggare miljöer.  

Befintlig forskning visar inga entydiga resultat kring att kamerabevakning 
enskilt kan fungera brottsförebyggande, men studier visar att det under rätt 
förutsättningar och i kombination med andra insatser kan vara verkningsfullt. 
Utöver det kan möjligheten till uppklarade av brott förbättras. Örebro 
kommun har ett några pågående pilotprojekt som ska utvärderas vidare för att 
bidra till underlag om hur kommunen kan använda kameror framgent på ett 
effektivt sätt. 

Idag saknas ramavtal inom kommunen för att kunna upphandla produkter och 
tjänster, vilket är en förutsättning för att man ska kunna tillgripa kameror som 
verktyg med någorlunda kort varsel. Dessutom behöver befintliga riktlinjer 
uppdateras i enlighet med de relativt omfattande förändringar som skett inom 
inte minst tillståndsprocessen. Sammantaget behöver möjligheten för den 
nämnd som ser ett legitimt behov av kameraanvändning, på ett smidigare sätt 
kunna hantera inköp och tillstånd i egen regi. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse inriktningsbeslut för kamerabevakning daterad 2024-03-11 
- Kamerabevakning - regelverk, forskningsläge och förutsättningar 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Ärendet anses berett. 
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Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Ärendet anses berett. 

§ 48 Information om arbetsmarknadsläget  
Ärendenummer: Gya 88/2024 
Handläggare: Stefan Ask 

Ärendebeskrivning 
Nämnden får på sammanträdet aktuell information om arbetsmarknadsläget 
med fördjupning om den regionala arbetsmarknaden. 

Sedan hösten 2023 har arbetslösheten ökat både i nationellt och lokalt i Örebro 
kommun, och ligger nu på 6,8 respektive 7,6 procent. Arbetslösheten har ökat 
mer för män än för kvinnor, vilket beror på att mansdominerade branscher 
drabbas hårdare under lågkonjunktur. Även långtidsarbetslösheten har ökat, 
vilket beror på att de som står längst ifrån arbetsmarknaden hamnar längre bak 
i kön när fler blir arbetslösa. 

Det råder stora lokala skillnader på den regionala arbetsmarknaden. Inom 
Örebro kommun är Vård och omsorg den i särklass största sektorn, följt av 
olika typer av både offentlig och privat tjänsteproduktion. I övriga länet är 
tillverkningsindustrin den i särklass största sektorn. Det råder stor rörlighet i 
länet. Totalt pendlar över 11 000 personer från andra kommuner in till sina 
arbetsplatser i Örebro kommun, medan 7 000 invånare i Örebro kommun 
pendlar ut till arbetsplatser i andra kommuner. 

Beslutsunderlag 
- Presentation information arbetsmarknadsläget med fördjupning den regionala 
arbetsmarknaden 2024-03-18 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 49 Information om Migrationsverkets prognos över 
flyktingmottagande 
Ärendenummer: Gya 259/2024 
Handläggare: Stefan Ask 
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Ärendebeskrivning 
Nämnden får på sammanträdet information om Migrationsverkets prognos 
över flyktingmottagande.  

Trots att antalet flyktingar som kommer till Europa är på samma nivåer som 
under flyktingvågen 2015/2016, kommer en allt mindre andel till Sverige. 
Migrationsverket skriver ner sin prognos, och totalt beräknas ca 12 000 
asylsökande komma till Sverige under 2024. Migrationsverket bedömer även att 
färre ukrainska flyktingar kommer till Sverige under 2024, ca 8 000, medan 
man bedömer att ca 7 000 kommer att lämna Sverige under året. 

EU har förlängt massflyktsdirektivet ytterligare ett år, vilket innebär att 
ukrainska flyktingar har tidsbegränsat uppehållstillstånd t o m mars 2025. 
Därefter kan massflyktsdirektivet inte längre förlängas, och det pågår 
diskussioner inom EU hur situationen ska hanteras efter mars 2025. I Sverige 
har regeringen ett lagförslag om att låta ukrainska flyktingar folkbokföras i 
Sverige, vilket skulle ge dem tillgång till stora delar av det svenska 
socialförsäkringssystemet. Lagförslaget är nu ute på remiss, och kommunens 
hållning är positiv utifrån den enskildes perspektiv men att kommuner måste 
kompenseras för ökade kostnader. 

Beslutsunderlag 
- Presentation information migrationsverkets prognos över flyktingmottagande 
2024-03-18 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 50 Aktuell information  
Ärendenummer: Gya 87/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus, Nima Poushin 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningsdirektör Nima Poushin och nämndens ordförande Christopher 
Hedbom Rydaeus ger aktuell information inom Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämndens ansvarsområde.  

Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus informerar om datum för 
Resultatdialog under våren är 29 april kl. 14.00-16.00 och uppmanar partierna 
att anmäla till nämndsekreteraren vem som kommer från respektive parti.  
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Ordförande informerar också att nämndens ledamöter och ersättare kommer 
erbjudas ett studiebesök på våren och ett på hösten 2024 för hela nämnden 
samtidigt. På våren blir studiebesöket på verksamheten Ung Arena den 13 maj 
klockan 14.15-16.15.  

Beslutsunderlag 
Muntlig information 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Informationen tas till protokollet. 

§ 51 Anmälan av delegationsbeslut under perioden den 1 
februari - 29 februari 2024 
Ärendenummer: Gya 40/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Alla beslut fattade med stöd av delegation av tjänsteperson, ordförande, vice 
ordförande eller utskott ska anmälas till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden enligt 6 kap. 40 § kommunallagen (KL).  

Delegationsordningen för Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden antogs den 
12 januari 2023 och reviderades senast den 11 december 2023. 

Inför Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 18 mars 
2024 redovisas beslut som fattats med stöd av delegation under perioden 1 
februari - 29 februari 2024. 

Beslutsunderlag 
- Delegationslista gya februari 2024  
- Delegationslista verksamhet försörjning februari 2024 (Gya 34/2024) 
- Protokoll Gya utskott försörjningsstöd 2024-02-05 
- Delegationsbeslut Skolskjuts fattade under februari 2024 (Gya 43/2024) 
- Delegationsbeslut Reseersättning fattade under februari 2024 (Gya 44/2024) 
- Delegationsbeslut Elevresor och inackorderingsbidrag fattade under februari 
2024 (Gya 45/2023) 
- Delegationsbeslut anmälan av personuppgiftsincident Komvux till 
tillsynsmyndigheten IMY daterad 2024-02-05 (Gya 148/2024) 
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Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna.  

§ 52 Anmälan av handlingar  
Ärendenummer: Gya 31/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen anmäler handlingar som 
inkommit och som bedöms relevanta för Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden att få kännedom om. Nämnden får även del av 
protokoll från Samverkan GAF och Forum för Samråd.  

Beslutsunderlag 
- Missiv och Revisionsgranskning av arbetet med det kommunala 
aktivitetsansvaret från Stadsrevisionen (Gya 174/2024) 
- Remiss från Kommunstyrelsen av informationshanteringspolicy (Gya 
218/2024) 
- Informationsbrev från Miljö- och stadsbyggnadsförvaltningen till nämnderna 
om arbetet med den nya Översiktsplanen (Gya 229/2024) 
- Informationsbrev från Skolverket om justering av statsbidrag  för 
riksrekryterande gymnasial utbildning för elever med funktionshinder (Gya 
156/2024) 
- Beslut från Skolverket gällande statsbidrag för riksrekryterande gymnasial 
utbildning för elever med funktionshinder (Gya 156/2024) 
- Beslut från Jordbruksverket om utbetalning av skolmjölksstöd (Gya 
137/2024) 
- Protokoll Samverkansgrupp GAF 2024-02-08 (Gya 37/2024) 

Förslag till beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens förslag till Gymnasie- och 
arbetsmarknadsnämnden: 

-Anmälan läggs till handlingarna.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Anmälan läggs till handlingarna.  
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§ 53 Initiativ från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om 
paket för fler sökande till yrkesprogram 
Ärendenummer: Gya 284/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Susanne Lindholm Henningsson (KD) har lämnat in ett initiativ angående att 
få fler sökande till yrkesprogram.  

I initiativet konstateras att det länge varit ett bekymmer att för få elever söker 
till yrkesprogrammen både i Örebro och i övriga landet. Initiativställaren 
föreslår ett antal förbättringar för att få fler elever att söka till yrkesprogram. 
Det krävs samarbete med andra aktörer för att vända den negativa trenden. I 
initiativet yrkas  

• Att inleda ett helhetsgrepp med relevanta aktörer för att göra 
yrkesprogrammen mer attraktiva hos både elever och vårdnadshavare. 

• Inled en omvärldsspaning för att lära av kommuner som kommit längre. 

Beslutsunderlag 
-Initiativ från Susanne Lindholm Henningsson (KD) om paket för fler sökande 
till yrkesprogram 

Yrkande 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) yrkar att initiativet skickas på 
beredning och tas upp för beslut i aprilnämnden.  

Proposition 
Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) finner att det endast finns ett 
förslag till beslut, det vill säga ordförandens eget yrkande och finner att 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar enligt ordförandes förslag. 

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Initiativet skickas på beredning och tas upp för beslut i aprilnämnden.  

§ 54 Svar på övrig fråga från Gunilla Werme (L) om 
lunchpriser och verksamheten för Restaurangen på 
Campus Risbergska 
Ärendenummer: Gya 284/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Gunilla Werme (L) väcker en övrig fråga om lunchpriser och verksamheten för 
Campus Risbergska.  
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Frågan avser lunchpriser och verksamheten på den kommunala restaurangen 
Campus Risbergska.  

Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) svarar på frågan. - 
Förvaltningen har arbetsmarknadsinsatser i kommunens caféer och 
restauranger så även på Campus Risbergska. Restaurangen på Campus 
Risbergska har inte som syfte att vara öppen för allmänheten eller konkurrera 
med andra restauranger utan det ska vara en restaurang för lärare och elever på 
Campus Risbergska. Det får tas ut ett lunchpris som ska uppgå till 
verksamhetens självkostnad för luncherna. Det pågår en process kring att 
självkostnadspriset ska höjas och när den processen landar så kommer 
prishöjningarna även implanteras i våra kök. 

Beslutsunderlag 
Muntlig information.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad. 

§ 55 Svar på övrig fråga från Christer Johansson (SD) om 
sprida goda exempel skolpedagogik 
Ärendenummer: Gya 284/2024 
Handläggare: Christopher Hedbom Rydaeus 

Ärendebeskrivning 
Christer Johansson (SD) väcker en övrig fråga om sprida goda exempel 
skolpedagogik. 

Frågan avser varför man inte delar med sig och sprider goda exempel av 
skolpedagogik exempelvis från Virginska gymnasieskolan till andra 
gymnasieskolor?  

Ordförande Christopher Hedbom Rydaeus (M) svara på frågan. - Historiskt 
har man velat att gymnasieskolorna får utveckla sitt eget varumärke. 
Ordförandes uppfattning är att varje kommunal gymnasieskola har god 
pedagogik och att skolorna utbyter erfarenheter för att sprida goda exempel till 
varandra. Utbytet sker i rektorssamarbeten och mellan lärare över 
skolgränserna.  

Beslutsunderlag 
Muntlig information.  

Beslut 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar: 

-Frågan är besvarad. 
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